

模压制品 上冷 BMC 塑料零部件

产品名称	模压制品 上冷 BMC 塑料零部件
公司名称	绍兴上冷工业有限公司
价格	.00/个
规格参数	厂家(产地):上冷 材质:BMC 制品分类:塑料零部件
公司地址	绍兴市上虞区谢塘工业区
联系电话	0575-82070716

产品详情

厂家(产地)	上冷	材质	BMC
制品分类	塑料零部件	颜色	灰色

本公司专业生产bmc (dmc) 热固性材料及bmc/smc制品。公司已经通过iso9001质量认证，14001环境体系认证，美国ul及iso/ts16949认证，各种相关检测设备齐全。

经过多年的发展，公司现已有模压和注塑的生产流水线，并设有专门的模具开发车间，具有模具三维设计开发制造能力。我们可以根据客户的要求设计生产不同的bmc/smc制品。我司生产的产品广泛应用于汽车，电器，电机及电工业，家电，厨房用具，建材及装潢行业。

本公司已经成为热固性材料行业规模居前的生产企业，现是许多知名企业的供应商，客户一致认可我司“产品高质量，企业高信誉”。公司赢得了客户的信任。

有任何问题请联系我们：

电话：0575-82070718

传真：0575-82070712

网址：www.shangleng.com

邮箱：master@shangleng.com

绍兴金创意塑化电器有限公司

shaoxing goldidea plastic & electric appliance co.,ltd is specialized in the production of bmc/dmc thermosetting

products. we had passed the iso9001 quality management system. and our products are certified by american ul and iso/ts16949.all kinds of inspection equipments are ready for the products.

through several years ' research and development, we already have compression and injection molding production process. we have the ability to design 3d moldings according to the customers ' requirements. our products are widely used in kinds of industries including automotive parts, electronic parts, household appliance and communication equipment features.

we supply many famous companies and we have a quality control team to collect customers "suggestions and establish a good reputation"

any question, please contact us at

tel.:0575-82070718;

fax:0575-82070712

website :www.shangleng.com

mailbox: master@shangleng.com